
BR.0002.12.2016

PROTOKÓŁ NR XXIX/16
z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 24 listopada 2016 roku

XXIX sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania
Dziedzictwa  Kulturowego,  Informacji  i  Edukacji  w  Wilamowicach,  ul.  Paderewskiego  3
(I piętro, sala konferencyjna).

Obradom przewodniczył:
Pan Stanisław Nycz – Przewodniczący Rady Miejskiej w  Wilamowicach

Czas trwania:   od godz. 14.30 do godz. 16.30.
                         
Obecni:
14 radnych na stan 15 
oraz zaproszeni goście - wg listy obecności załączonej do protokołu.

PRZEBIEG OBRAD:

Punkt 1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach Stanisław Nycz otworzył XXIX po wyborach
sesję Rady Miejskiej w Wilamowicach, powitał radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie
listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych na stan 15, co
stanowi o prawomocności obrad. 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący  RM  Stanisław  Nycz  odczytał  proponowany  porządek  obrad,  który  wszyscy
otrzymali.  Jednocześnie  poinformował,  że  tytuł  projektu  uchwały  ujętej  w  punkcie  6.  6)  ulega
zmianie - radni otrzymali już drugą wersję projektu natomiast załącznik pozostaje bez zmian. 
- Czy ktoś chciałby coś dodać? Nie widzę.
- Kto jest „za” przyjęciem porządku posiedzenia?
„Za” - 14 głosów.

Przyjęty porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Przyjęcie  protokołów  obrad:  XXVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  z  dnia

19 października 2016 r. oraz XXVIII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 8 listopada

2016 r.
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4. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.

5. Wystąpienia zaproszonych gości.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały  Nr  XIV/93/15 Rady Miejskiej  w Wilamowicach z dnia 21 października

2015 roku dotyczącej wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych

i urządzeń kanalizacyjnych;

2) zatwierdzenia taryf  za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie

ścieków na terenie Gminy Wilamowice;

3) ustalenia dopłaty do ceny dla taryfowej  grupy odbiorców usług w zakresie   zbiorowego

odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Wilamowice  na  obszarze  działania  Zakładu

Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

4) zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  na  terenie  Gminy  Kęty  objętym

Porozumieniem  Międzygminnym  zawartym  w  dniu  6  listopada  2006  r.,  na  obszarze

działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

5) zatwierdzenia taryfy za  zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy objętym

Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005 r., na obszarze działania

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

6) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w

wodę na terenie Gminy Wilamowice na okres od dnia 1 stycznia 2017 roku do dnia 31

grudnia 2017 roku na obszarze działania „AQUA” S.A. z siedzibą w Bielsku – Białej;

7) dopłaty dla taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę z

terenu Gminy Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w Bielsku – Białej;

8) określenia  na  rok  2017  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych

obowiązujących w Gminie Wilamowice;

9) określenia na 2017 rok wysokości  stawek podatku od nieruchomości  oraz zwolnień od

podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice;

10) opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie gminy Wilamowice;

11) ustalenia  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  właścicieli

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy;

12) zmiany uchwały Nr XXVI/210/16 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 28 września 2016

roku w sprawie  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej  i  organizacyjnej

szkół i placówek dla których organem prowadzącym jest Gmina Wilamowice;

13) trybu udzielania i  rozliczenia dotacji  dla niepublicznych szkół posiadających uprawnienia

szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Wilamowice

przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i

zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania;
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14) niewyrażenia  zgody  na  odstąpienie  przez  Burmistrza  Wilamowic  od  żądania  zwrotu

udzielonej bonifikaty;

15) zmiany Uchwały Nr XXII/187/16 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 29 czerwca 2016 r.

w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Powiatem  Bielskim  na  wykonanie  dokumentacji

projektowej  na  zadanie  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  –  ul.  Pięknej  w  Zasolu

Bielańskim na odcinku od skrzyżowania z ul. Zaciszną do skrzyżowania z ul. Mostową/ul.

Ptasznik”;

16) przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wilamowice”;

17) ustalenia  Programu  Współpracy  Gminy  Wilamowice  z  organizacjami  pozarządowymi  i

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok;

18) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;

19) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2016.

7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.

8. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

9. Zakończenie sesji.

W dalszej kolejności Pan Przewodniczący udzielił głosu Dyrektor Zespołu Szkół w Dankowicach,
która przybyła na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej w Wilamowicach wraz z przedstawicielkami Rady
Rodziców oraz nauczycielem wychowania fizycznego.

Dyrektor Zespołu Szkół w Dankowicach Dorota Foltan – Przyszliśmy w sprawie dochodzących
do nas informacji, że jednak budowa sali gimnastycznej w Dankowicach, o którą walczymy już od
2005 roku, zostaje znowu przesunięta. Nie wobrażam sobie, żeby przekazać to naszym uczniom.
Pan  Burmistrz  i  Pan  Przewodniczący  podczas  zebrania  wiejskiego  przekazali  mieszkańcom
Dankowic, że w planie jest ta budowa i od przyszłego roku zostanie uruchomiona. 
Dziękuję Panu Burmistrzowi, Radzie i całej gminie Wilamowice za opiekę nad szkołami i za to, że
one tak pięknie wyglądają, za to, że są tak wspaniale zarządzane. Mamy jednak jeszcze inne
marzenia i potrzeby, które należą się naszym dzieciom. Jesteśmy wyrozumiali, wiemy że wszystko
kosztuje i nie napieramy na inne inwestycje na terenie naszej szkoły. Popatrzcie, jako wspólnota,
przychylnym okiem na tą inwestycję, bo robicie to dla dzieci, dla ich rozwoju fizycznego, dla ich
zdrowia. Wszystkie miejscowości mają swoje sale gimnastyczne, my żeby się pomieścić w szkole
część dzieci dowoziliśmy na zajęcia gimnastyczne do Starej Wsi, czego  żadna szkoła nie robiła.
Jeżeli się daje słowo a się go nie realizuje to ono traci znaczenie. Jak kiedyś to nowe pokolenie
będzie kierowało gminą? Niestety ale my ich tego uczymy.
Następnie głos zabrały przedstawicielki Rady Rodziców.
Pani  Paulina  Kramer  – Jesteśmy  delegacją  w  imieniu  wszystkich  rodziców.  Nasza  sala
gimnastyczna jest bardzo mała a z reguły znajdują się na niej jednocześnie dwie klasy, co zagraża
bezpieczeństwu tych dzieci. W Dankowicach jest sporo dzieci, które uwielbiają sport i odnoszą w
sporcie sukcesy ale nie mają zaplecza, nie mają gdzie ćwiczyć i trenować. Hala w szkole jest
niezbędna.  Dziękujemy  za  rozbudowę  przedszkola,  za  to  że  inwestujecie  w  Dankowice.
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My uwierzyliśmy, że to teraz u nas się ruszy. Ponoć przez cały przyszły rok środki z budżetu gminy
mają  nie  wpływać  na  tą  halę  bo  przez  pierwszy  rok  budowa  ma  być  sponsorowana  przez
Totalizator Sportowy, dlatego tak bardzo nalegamy. Jeżeli wystartuje przetarg to my jesteśmy w
stanie ubiegać się o dofinansowanie w innych źródłach, jeżeli nie będzie przetargu to nikt z nami
nie rozmawia. Dowiedziałam się też, że na naszą halę z budżetu gminy ma być tylko 1/3 całego
kosztorysu. W imieniu wszystkich rodziców i dzieci z Dankowic bardzo prosimy żebyście nam tych
marzeń o hali nie odbierali. 
Pani Agnieszka Fajferek – Prowadząc, jako rodzic, przy klubie „Pasjonat” Dankowice drużynę
młodzików w liczbie 57 dzieci, od dnia 1 października co roku mamy problem z dziećmi – nie mają
gdzie trenować. Sala gimnastyczna w Dankowicach jest małą salą. Udzielono nam bardzo mało
godzin na halach w gminnych miejscowościach Pisarzowice, Stara Wieś, Wilamowice – tylko 1,5
godziny. Mamy też 17 trampkarzy i 18 juniorów a więc prawie 100 dzieci i nie mamy zaplecza żeby
z nimi trenować w okresie zimowym. Hala jest potrzebna dla społeczności Dankowic.
Nauczyciel WF Tomasz Drewniak – Niepokój związany z planowanym opóźnieniem budowy sali
gimnastycznej jest  dla nas bardzo trudny.  Sala w Dankowicach ma wymiar 17m x 9m, w tych
czasach chyba już się nie spotyka tak małych sal. Bardzo często jesteśmy zmuszeni do tego, żeby
łączyć klasy, ponieważ liczebność uczniów naszej szkoły tego wymaga. Proszę sobie wyobrazić 26
osobową  klasę  na  połowie  tej  sali.  Jak  rozwijać  dzieci  w  tych  warunkach?  Linie  boczne  są
oddalone  od  ścian  o  ok.  40cm,  to  bardzo  niebezpieczne.  Prosimy  żeby  potraktować  sprawę
budowy sali priorytetowo.
Dyrektor Zespołu Szkół w Dankowicach Dorota Foltan – Nauczyciel wychowania fizycznego,
jeżeli uczy w takich warunkach, ma prawo odmówić wykonywania zajęć. Dbając o bezpieczeństwo
dzieci  nie  powinien  wejść  z  taką  liczbą  dzieci  na  salę.  Zapraszam  do  obserwacji  zajęć  z
wychowania fizycznego w naszej szkole.
Radny z Dankowic Tadeusz Grzywa – Muszę stanąć w obronie tych rodziców bo sam przez kilka
lat  oddawałem dziecko do autobusu,  który jeździł  do  Starej  Wsi  na salę  gimnastyczną.  Panie
Burmistrzu, inwestycję budowa sali w Dankowicach traktujemy priorytetowo. Pięknie rozwiązał Pan
sprawę przedszkola w Dankowicach,  cieszymy się z tego.  Proszę znaleźć choćby tą skromną
kwotę na przyszły rok, żeby tą inwestycję zacząć, szkoda nam roku.
Przewodniczący RM Stanisław Nycz  – Dziękuję państwu za przybycie.  Prace nad budżetem
trwają. Ja dzisiaj państwu nie powiem, co będzie ale też nie zgodzę się z tym, że na zebraniu
mieszkańców w Dankowicach obiecaliśmy salę. Był robiony projekt. Jeżeli chodzi o koszty sali,
Pani powiedziała że gminę będzie ta sala kosztowała 30%, i taka była intencja radnych, ale na
dzień dzisiejszy jest odwrotnie – przy rozpoczęciu budowy koszty w 70% są po stronie gminy. 

Mieszkańcy Dankowic opuścili salę.

Punkt 3. Przyjęcie protokołów obrad: XXVII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 19
października 2016 r. oraz XXVIII – nadzwyczajnej – sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z
dnia 8 listopada 2016 r.: 

Protokoły zostały wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej i obecnie znajdują się na sali obrad.
Radni nie zgłosili do protokołów pisemnych poprawek ani uzupełnień. Protokół z XXVII sesji został
podpisany  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej,  protokół  z  XXVIII  podpisał
Przewodniczący  Rady  Miejskiej.  Protokoły  zostaną  zamieszczone  w  Biuletynie  Informacji
Publicznej.
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Punkt 4. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.

Radny z  Pisarzowic Grzegorz Cieślak –  Chciałbym ponowić  prośbę o  sprawdzenie  czy jest
możliwość naprawy lampy przy kościele w Pisarzowicach.
Kierownik Wydz. SG Kazimiera Gabryś – Jest już zgłoszona do naprawy.
Radny z Pisarzowic Grzegorz Cieślak – odnośnie poprawy bezpieczeństwa wyjazdu na drogę
powiatową ulicę Szkolną – mieszkańcy ulicy Słodkiej pytają czy jest możliwość zamontowania tam
lustra.
Radny z Pisarzowic Władysław Carbol – Ja chciałem przypomnieć o światłach w centrum 
Pisarzowic.
Kierownik Wydz. SG Kazimiera Gabryś – To już jest zgłoszone do naprawy.
Radny z Pisarzowic Maciej  Derbin –  odnośnie wjazdu do Wilamowic – od strony Brzeszcz,
na ostatnim zakręcie przed Rynkiem, jest zniszczony budynek, kiepska reklama naszej gminy. Czy
jest możliwość, żeby coś z tym zrobić. A jeśli się nie da porozumieć z właścicielem, to może da się
to w jakiś sposób zastawić.

Punkt 5. Wystąpienia zaproszonych gości.

Radny Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik – Przekazał bieżące sprawy z powiatu.
Wczoraj  odbył  się  kolejny  konwent  w  sprawie  powołania  powiatowego  gminnego  związku  w
zakresie  transportu  zbiorowego.  Na  dziesięć  podmiotów  głosowanie  wypadło  8  do  2  za
powołaniem. Teraz wszystko jest w rękach poszczególnych Rad, trzeba zapoznać się ze statutem,
warunkami powołania związku i  zaakceptować to ostatecznie. Dwie gminy opowiedziały się za
utrzymaniem  obecnego  statusu,  Jasienica  i  Kozy,  jest  tam  kwestia  pewnych  wyjaśnień.
Chciałbym  przypomnieć,  że  wszystkie  kursy  dotowane  płacicie  państwo  za  wozokilometry  na
terenie swojej gminy. Za granicą gminy i na terenie miasta płaci powiat. 
W grudniu odbędzie się nabór wniosków odnośnie współpracy z organizacjami pozarządowymi.
Na kulturę przeznaczono 47.000 zł, na upowszechnianie sportu 190 000 zł. Procedura w tym roku
ma być uproszczona.
Na drogach udało się wykonać 250 metrów nakładki w Dankowicach na ulicy Św. Wojciecha – od
ronda w stronę kościoła.
Poprawiono odwodnienie na ulicy Krakowskiej w Pisarzowicach – w stronę ulicy Kęckiej.
Zamontowano  odblaski  na  krawężniku  alei  między  stawami,  zobaczymy  jak  to  będzie  się
sprawdzać.
Niestety obecnie droga Starowiejska od ronda w stronę Starej Wsi nie będzie zrobiona.

Salę narad opuścił radny Andrzej Nycz (obecnych radnych 13/15)

Punkt 6. Podjęcie uchwał w sprawie:

Przewodniczący  RM  Stanisław  Nycz  poinformował,  że  wszystkie  projekty  uchwał  zostały
omówione i pozytywnie zaopiniowane na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Wilamowicach.
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1) zmiany Uchwały  Nr XIV/93/15 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 21 października

2015  roku  dotyczącej  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/223/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

zmiany Uchwały  Nr XIV/93/15 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 21 października 2015

roku  dotyczącej  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i

urządzeń kanalizacyjnych;

***

2) zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  za  zbiorowe

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Wilamowice;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/224/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  za  zbiorowe  odprowadzanie

ścieków na terenie Gminy Wilamowice;

***
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3) ustalenia  dopłaty  do  ceny  dla  taryfowej  grupy  odbiorców  usług  w  zakresie

 zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Wilamowice  na  obszarze

działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/225/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

ustalenia  dopłaty do ceny dla taryfowej  grupy odbiorców usług w zakresie   zbiorowego

odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Wilamowice  na  obszarze  działania  Zakładu

Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

***

4) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Kęty objętym

Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 6 listopada 2006 r., na obszarze

działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/226/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  na  terenie  Gminy  Kęty  objętym

Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 6 listopada 2006 r., na obszarze działania

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

***
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5) zatwierdzenia taryfy za  zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy

objętym  Porozumieniem  Międzygminnym  zawartym  w  dniu  31  maja  2005  r.,  na

obszarze działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/227/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

zatwierdzenia taryfy za  zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy objętym

Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005 r., na obszarze działania

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach;

***

6) przedłużenia  czasu  obowiązywania  dotychczasowych  taryf  dla  zbiorowego

zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Wilamowice na okres od dnia 1 stycznia 2017

roku do dnia 31 grudnia 2017 roku na obszarze działania „AQUA” S.A. z siedzibą w

Bielsku – Białej;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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UCHWAŁA NR XXIX/228/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w

wodę na terenie  Gminy Wilamowice na okres od dnia 1  stycznia  2017 roku do dnia 31

grudnia 2017 roku na obszarze działania „AQUA” S.A. z siedzibą w Bielsku – Białej;

***

7) dopłaty dla taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w

wodę z terenu Gminy Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w Bielsku –

Białej;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/229/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

dopłaty dla taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę z

terenu Gminy Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w Bielsku – Białej;

***

8) określenia  na  rok  2017  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych

obowiązujących w Gminie Wilamowice;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?
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W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/230/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

określenia  na  rok  2017  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych

obowiązujących w Gminie Wilamowice;

***

9) określenia na 2017 rok wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień

od podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/231/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

określenia  na 2017  rok wysokości  stawek podatku od nieruchomości  oraz  zwolnień  od

podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice;

***

10) opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie gminy Wilamowice;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?
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W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/232/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie gminy Wilamowice;

***

11) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 12 głosów, „przeciw” – 1 głos, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR XXIX/233/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

ustalenia  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  właścicieli

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy;

***

12) zmiany uchwały Nr XXVI/210/16 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 28 września

2016  roku  w  sprawie  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej  i

organizacyjnej  szkół  i  placówek  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina

Wilamowice;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?
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W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/234/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

zmiany uchwały Nr XXVI/210/16 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 28 września 2016

roku w sprawie wspólnej  obsługi finansowo-księgowej,  administracyjnej  i  organizacyjnej

szkół i placówek dla których organem prowadzącym jest Gmina Wilamowice;

***

13) trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  szkół  posiadających

uprawnienia szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie

Gminy Wilamowice przez osoby fizyczne i  prawne inne  niż  jednostka  samorządu

terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/235/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół posiadających uprawnienia

szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Wilamowice

przez osoby fizyczne i  prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i

zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania;

***
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14) niewyrażenia zgody na odstąpienie przez Burmistrza Wilamowic od żądania zwrotu

udzielonej bonifikaty;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/236/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

niewyrażenia  zgody  na  odstąpienie  przez  Burmistrza  Wilamowic  od  żądania  zwrotu

udzielonej bonifikaty;

***

Na salę narad powrócił radny Andrzej Nycz (obecnych radnych 14/15)

15) zmiany Uchwały Nr XXII/187/16 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 29 czerwca

2016  r.  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Powiatem  Bielskim  na  wykonanie

dokumentacji  projektowej  na  zadanie  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  –  ul.

Pięknej  w  Zasolu  Bielańskim  na  odcinku  od  skrzyżowania  z  ul.  Zaciszną  do

skrzyżowania z ul. Mostową/ul. Ptasznik”;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 14 radnych obecnych na sali:
„Za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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UCHWAŁA NR XXIX/237/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

zmiany Uchwały Nr XXII/187/16 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 29 czerwca 2016 r. w

sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Powiatem  Bielskim  na  wykonanie  dokumentacji

projektowej  na  zadanie  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  –  ul.  Pięknej  w  Zasolu

Bielańskim na odcinku od skrzyżowania z ul. Zaciszną do skrzyżowania z ul. Mostową/ul.

Ptasznik”;

***

16) przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wilamowice”;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 14 radnych obecnych na sali:
„Za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/238/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wilamowice”;

***

Salę narad opuścił radny Marian Rozner (obecnych radnych 13/15)

17) ustalenia Programu Współpracy Gminy Wilamowice z organizacjami pozarządowymi

i  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?
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W głosowaniu brało udział 13 radnych obecnych na sali:
„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/239/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

ustalenia  Programu  Współpracy  Gminy  Wilamowice  z  organizacjami  pozarządowymi  i

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok;

***

Na salę narad powrócił radny Marian Rozner (obecnych radnych 14/15)

18) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 14 radnych obecnych na sali:
„Za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/240/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;

***

19) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2016.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały.

- Czy są pytania lub uwagi? Nie widzę.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały?
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W głosowaniu brało udział 14 radnych obecnych na sali:
„Za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXIX/241/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 listopada 2016 r.

wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2016.

***

Punkt 7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
  
Burmistrz Wilamowic Marian Trela:
Wyjazd na ulicę Szkolną i lustro – Trzeba to sprawdzić, jeżeli jest to zasadne to ustawimy tam
lustro.
Wjazd  do  Wilamowic  –  Faktycznie,  znamy  ten  temat,  ciągnie  się  on  od  wielu  lat.  Był  tam
nieuregulowany stan prawny, w tej chwili będziemy egzekwować od właścicielki, żeby przynajmniej
tą stronę frontową w jakiś sposób doprowadziła do użytku.
Do radnego Tadeusza Grzywy – W projekcie budżetu jest sala gimnastyczna w Dankowicach.
Na  dzień  dzisiejszy  były  tylko  dyskusje  na  posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej  oraz  Komisji
„Oświatowej” odnośnie sali gimnastycznej i nikt nie podjął żadnej decyzji w tym temacie. Dopiero
Komisja „Budżetowa”, która będzie miała posiedzenie łącznie z poszczególnymi przewodniczącymi
komisji, będzie obradowała na ten temat.

Punkt 8. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał pismo Gminy Kozy dot. porządkowania gospodarki
ściekowej w aglomeracji Pisarzowice.

Punkt 9. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Podziękował wszystkim za przybycie na XXIX sesję Rady
Miejskiej w Wilamowicach i ogłosił jej zakończenie (godz.: 16.30).

Przewodniczący Rady Miejskiej
            Stanisław Nycz

Protokołowała:
Ewa Smolarska


